
Zápis ze Školské rady ZŠ Bratří Čapků 
 
Schůzka se konala: 31.8.2009 
 
Přítomni: Ing. Beránek, Mgr. Špůrová, Štěpánka Žlůvová, Martina Šrejberová, Petra Riedlová,  
  
Omluveni:  MUDr. Marie Matysková 
 
Program: 1. Poděkování:  
  - paní MUDr. Marii Matyskové (v současnosti bývalé člence Školské rady) za 

její intenzivní práci a podnětnou činnost pro Školskou radu   
  - bude provedeno písemnou formou 

 2. Školní řád:  
  - byly odsouhlaseny úpravy ve školním řádě 

 3.Výroční zpráva  
  - byla přečtena a odsouhlasena Výroční zpráva školy za školní rok 2008/09   
            všemi členy bez připomínek 

 4. Bodový systém: 
  - byly schválený drobné úpravy v plusovém bodovém systému 
  - byl zdůrazněn přínos tohoto systému, který vedl ke zlepšení chování a zvýšené  
   aktivitě žáků v minulém školním roce 

 5. Oslovení nových členů: 
  - bylo projednáno a odsouhlaseno, že na funkci nového člena Školské rady 

(zástupce rodičů) budou osloveni další zájemci z řad rodičů 
  - možní kandidáti, kteří vzešli z průběhu voleb, které se konaly dne 12.11. 2008: 
   Ing. Bc. Vladimír Janus (1. náhradník) 
   Pavla Poláčková (2. náhradník) 

 4. Ostatní: 
  - seznámení členů Školské rady se změnami ve škole (modernizace a 

vybavenost prostorů školy, WC, výzdoba atd.) 
 
      
 
     
Zapsala: Ing. Jaromír Beránek 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


